
Hjælp fra 
Helligånden

Konferencenoter

Det lærer mig:

Husk, hvem I er

Det lærer mig:

Tro på Jesus 
Kristus

Det lærer mig:

Gå på stien med ham

Det lærer mig:
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Præsident Eyring sagde, at han føler sig 
opmuntret, når han læser historien om Nefi, 
der fik bronzepladerne fra Laban. Nefi vidste 
ikke præcist, hvad han skulle gøre, men han 
blev vejledt hvert øjeblik af Helligånden. Når 
Herren beder os om at gøre noget svært, vil 
Helligånden også hjælpe os.

Ældste Stevenson opfordrede os til at 

stoppe op, hver gang vi ser os selv i spejlet og 

sige: »Wow, se på mig! Jeg er sej! Jeg er 

Guds barn! Han kender mig! Han elsker 

mig!« Når vi gør det, vil det hjælpe os 

til at huske, hvem vi virkelig er, og 

hvordan Gud og Helligånden kan 

hjælpe os.

Ældste Costa fortalte historien om, da Jesus 

Kristus stilnede stormen. Vi har alle storme 

eller udfordringer i livet, der er svære. Men vi 

vil aldrig være nødt til at klare dem alene. Når 

vi har tro på Jesus Kristus, vil det give os den 

kraft og fred, vi har brug for til at gå enhver 

storm i møde.

Præsident Freeman fortalte en historie 
om, da hun ønskede at vandre en særlig 
vandrerute, selvom hendes ankel var kommet 
til skade. Hun kunne ikke gå ruten selv, så 
guiden hjalp hende. Ligesom præsident 
Freemans guide vil Jesus Kristus hjælpe os 
med enhver udfordring, når vi stræber 
efter at holde vores pagter.


